

عطلة اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة و يوم الشهيد  
UAE National Day & Martyr's Day Public Holiday



Tuesday 22<sup>nd</sup> November 2016

Dear Valued Customer,

Kindly note that on the occasion of the 45<sup>th</sup> UAE National Day & Martyr's Day, the offices of Jafza and National Industries Park will be closed on Thursday 1<sup>st</sup> December 2016. Normal working day will resume normally on Sunday 4<sup>th</sup> December 2016.

The private sector will get holiday will be as declared in the local media. Any overtime worked during the holiday will be paid in accordance with the public holiday rate.

Wishing you all a happy holiday.

**Jebel Ali Free Zone**

العملاء الكرام ،،،

بمناسبة اليوم الوطني الخامس و الاربعين لدولة الامارات العربية المتحدة و يوم الشهيد، فقد تقرر تعطيل العمل في مكاتب جافزا و مجمع الصناعات الوطنية يوم الخميس 1 ديسمبر 2016، على ان يستأنف العمل يوم الاحد 4 ديسمبر 2016.

كما تقرر أن تكون العطلة الرسمية لجميع العاملين في القطاع الخاص كما هو معلن في وسائل الاعلام المحلية. خلال أيام العطلة الرسمية سيدفع الأجر الإضافي للمستحقين طبقا للانظمة المعمول بها.

نتمنى لكم اجازة سعيدة

**المنطقة الحرة لجبل علي**